

Wooden Tableware 原木廚房用品系列



It is Time to eat! We design the series of sizes and shapes dishes for your various dishes, you can enjoy your meal times and tea times every moment.

此系列設計，包含杯子、碗、造型餐盤、碟子、湯匙、隔熱墊、杯墊等，採用天然漆器技術，用餐時刻更加安心。

●食時餐盤組—榮獲台灣工藝研究中心良品美器認證

Wooden Multi-functional holder 原木多功能手機座系列



The multi-functional holder is easy to carry and easy to use. You can choose the suitable size and type.

輕巧方便攜帶，不佔空間的小型桌上文具禮品，設計多種角度可選擇最舒適的視角，多功能運用，可置放相片、明信片、名片、手機、便條紙、筆等功能。

Joyful Wood 童趣系列



Joyful design brings your enjoyable and lovely time. There are puzzle, toy building blocks, wooden doll and multi-functional wooden creations.

趣味的設計，為生活帶來更多了樂趣。

拼圖積木、可愛公仔、趣味時鐘、以及祝福立牌與手機座多功能使用組。

Wooden Crafts 藝術精品



We do the 3D drawing design and wooden sculpture with our expert 3D technology and carving skills.

採用3D製圖，繪製出栩栩如生的帝王龍筆、福氣豬等藝品，細緻的3D雕刻與工藝技術一體成形。

Customization 客製化專區



With our knowledge in project development and production management, we have the possibility to offer different crafting techniques to handle every kind of request.

3D製圖、產品設計、企業委託設計製造及企業代工皆歡迎與我們聯繫。

也提供小量生產及客製化服務唷！

服務項目 | 3D立體雕刻、3D繪圖、逆向掃描、原木創作、產品設計、禮贈品、客製化設計製造、企業產品加工代工

Service | ODM、OEM、Design、3D Drawing、CNC 2D/3D Processing、Wooden craft

Website | www.kijo.com.tw

Address | 42949台中市神岡區光啟路98-5號, TAIWAN

TEL | 04-25288215

E-MAIL | info@kijo.com.tw



台灣設計製造



設計生產多樣的原木產品，讓生活更有創意